



Nunavut Gazette

Gazette du Nunavut

Part I/Partie I

2023-09-29

Vol. 25, No. 9 / Vol. 25, n°9

NOTICE

The full text of an appointment may be viewed at the office of the Chief Legislative Counsel, Department of Justice, Iqaluit, Nunavut.

AVIS

Le texte intégral des nominations peut être examiné au bureau du premier conseiller législatif, ministère de la Justice, Iqaluit (Nunavut).

APPOINTMENTS / NOMINATIONS

Appointee/ Titulaire	Address/ Adresse	Registration no./ N° d'enregistrement	Term/ Durée du mandat	Effective date/ Date d'entrée en fonctions
-------------------------	---------------------	--	--------------------------	--

**As a member of the Medical Registration Committee under the *Medical Profession Act*:
Membre du comité d'inscription des médecins en vertu de la *Loi sur les médecins* :**

DURCAN, Anne	Winnipeg, Man.	A-236-2023	3 years/ 3 ans	2023-08-07
--------------	----------------	------------	----------------	------------

**As Chief Electoral Officer under the *Nunavut Elections Act*:
Directeur général des élections en vertu de la *Loi sur la loi électorale du Nunavut* :**

FREDLUND, Dustin	Rankin Inlet	A-235-2023	7 years/ 7 ans	2023-10-19
------------------	--------------	------------	----------------	------------

**As chairperson of the Territorial Board of Revision under the *Property Assessment and Taxation Act*:
Président du conseil de révision territorial en vertu de la *Loi sur l'évaluation et l'impôt fonciers* :**

RAFTER, Michael	Iqaluit	A-230-2023	1 year/ 1 an	2023-09-30
-----------------	---------	------------	--------------	------------

**As members of the Territorial Board of Revision under the *Property Assessment and Taxation Act*:
Membres du conseil de révision territorial en vertu de la *Loi sur l'évaluation et l'impôt fonciers* :**

GARBARCZYK, Jakub	Iqaluit	A-232-2023	1 year/ 1 an	2023-09-30
ILYAS, Sheikh Mohammad	Cambridge Bay	A-234-2023	1 year/ 1 an	2023-09-22
OTUKOL, Philip	Iqaluit	A-228-2023	1 year/ 1 an	2023-09-30
RAFTER, Michael	Iqaluit	A-229-2023	1 year/ 1 an	2023-09-30
THANAPALU, Vashi	Iqaluit	A-227-2023	1 year/ 1 an	2023-09-30
THOMPSON, Glora Mimialik	Chesterfield Inlet	A-231-2023	1 year/ 1 an	2023-09-22
WEEMAN, Lili	Iqaluit	A-226-2023	1 year/ 1 an	2023-09-23
WILKINSON, Andre	Kinngait	A-225-2023	1 year/ 1 an	2023-09-13

REVOCATIONS / RÉVOCATIONS

Name/Nom	Revocation no./ N° de révocation	Date/Date	Original Appointment/ Première nomination
----------	-------------------------------------	-----------	--

PROPERTY ASSESSMENT AND TAXATION ACT—Member of the Territorial Board of Revision
LOI SUR L'ÉVALUATION ET L'IMPÔT FONCIERS—Membre du conseil de révision territorial

EVYAGOTAILAK, Joe Allen Sr.	A-233-2023	2023-09-13	A-235-2022
-----------------------------	------------	------------	------------

 GOVERNMENT NOTICES (MISCELLANEOUS) / AVIS DU GOUVERNEMENT (DIVERS)

 EVIDENCE ACT
 LOI SUR LA PREUVE

**Appointments and reappointments of Commissioners for Oaths:
 Nominations et renominations de commissaires aux serments :**

AIRUT, Lisa	Rankin Inlet
AKPALIALUK, Patrick	Iqaluit
AKULUKJUK, Sarah	Iqaluit
AQATSIAQ, Tracy	Iqaluit
GONCALVES, Rosanna	Iqaluit
MACABABBAD, Jeremy	Iqaluit
MANESS TAGAK, Lena Marie	Iqaluit
SIKSIK, Hannah	Rankin Inlet
TISBE, Maria	Iqaluit
WEST, Maria	Iqaluit

**Appointments and reappointments of Notaries Public:
 Nominations et renominations de notaires publics :**

ARSENAULT, Markoosie	Iqaluit
BEASLEY, Leslie B.	Cambridge Bay
BLADES, Yolande	Iqaluit
DIAKITE, Abdoul-Karim	Iqaluit
DUNKERS, Marley Angugatsiaq	Iqaluit
GIBBONS, Rebecca	Iqaluit
HUSSAIN, Muhammad Akhtar	Iqaluit
NGUYEN, Jean-Claude	Iqaluit
SOBERANO, Larrie	Iqaluit

PLEBISCITES WRIT - NUNAVUT

To Sandra Ameralik
of Gjoa Haven, Nunavut

WHEREAS, the Minister of Finance has issued instructions for the issue of a writ for the conduct of a plebiscite under the *Plebiscites Act*;

AND WHEREAS the instructions provide that the qualifications for the voters shall, in accordance with subsection 20(3) of the Act and as set out in subsection 1(1) in the *Liquor Act*, be as follows:

- i. a Canadian citizen,
- ii. has attained the age of 19 years, and
- iii. has been ordinarily resident in the municipality in which the plebiscite is to be held for a period not less than one year immediately before the date set for voting.

AND WHEREAS the instructions provide that the approval by at least 60% of the votes cast by qualified voters is required to change the status quo.

AND WHEREAS the instructions provide that the results of the plebiscite are binding.

WE COMMAND YOU CONDUCT a plebiscite according to the *Plebiscites Act* in the Municipality of GJOA HAVEN to ask the following question: Are you in favour of replacing the current prohibited liquor system in Gjoa Haven with a restricted quantities system?

A restricted quantities system would limit the amount of liquor that a person can purchase in or import into the community every 14 days to:

- 24 cans of 355 ml or less of beer and other liquor with no more than 8% alcohol by volume (example ciders or coolers)
- 4 litres of wine (example 5 bottles of 750ml)

AND that the plebiscite day be held on October 23rd, 2023;

AND that an advance vote be held on October 16th, 2023;

AND YOU DO CERTIFY the results of the plebiscite to the Chief Electoral Officer, in accordance with the *Plebiscites Act* as soon as possible and not later than October 30th, 2023.

Dated at Rankin Inlet on September 21, 2023.

BY COMMAND

Dustin J. Fredlund
Chief Electoral Officer

BREF RÉFÉRENDATAIRE – NUNAVUT

À Sandra Ameralik
de Gjoa Haven, Nunavut

ATTENDU QUE le ministre des Finances a donné des directives demandant la délivrance d'un bref en vue de la tenue d'un référendum en vertu de la *Loi sur les référendums*;

ATTENDU QUE les directives prévoient que les qualités requises des électeurs, conformément au paragraphe 20(3) de la Loi et au paragraphe 1(1) de la *Loi sur les boissons alcoolisées*, sont les suivantes :

- i. est citoyen canadien;
- ii. est âgé d'au moins 19 ans;
- iii. réside habituellement depuis au moins un an dans la municipalité visée par le référendum au jour prévu pour le scrutin;

ATTENDU QUE les directives prévoient que l'approbation d'au moins 60% des électeurs qui ont voté est requise pour modifier le statu quo;

ET ATTENDU QUE les directives prévoient que les résultats du référendum ont force obligatoire.

NOUS ORDONNONS QUE VOUS TENIEZ un référendum selon la *Loi sur les référendums* dans la municipalité de GJOA HAVEN en vue de soumettre la question suivante : Êtes-vous en faveur du remplacement du régime prohibition actuel en matière d'alcool à Gjoa Haven par un système à quantités restreintes ?

Un système à quantités restreintes limiterait la quantité d'alcool qu'une personne peut acheter ou importer dans la communauté par période de 14 jours :

- 24 canettes de 355 ml ou moins de bière et d'autres alcools dont la teneur en alcool ne dépasse pas 8 % par volume (exemple : cidres ou coolers)
- 4 litres de vin (exemple : 5 bouteilles de 750 ml)

QUE le jour du scrutin ait lieu le 23 octobre 2023;

QUE le scrutin par anticipation soit tenu le 16 octobre 2023;

ET QUE VOUS FASSIEZ RAPPORT au directeur général des élections des résultats du référendum, conformément à la *Loi sur les référendums*, aussitôt que possible et en tout état de cause au plus tard le 30 octobre 2023.

Fait à Rankin Inlet le 21 septembre 2023.

PAR ORDRE

Dustin J. Fredlund
Directeur générale des élections

This is an official copy published by the authority of the Territorial Printer
©2023 GOVERNMENT OF NUNAVUT

Ceci est une copie officielle publiée sous l'autorité de l'imprimeur du territoire
©2023 GOUVERNEMENT DU NUNAVUT
